
吧椅，吧台，发光吧椅，椅子，凳子。LED家具

产品名称 吧椅，吧台，发光吧椅，椅子，凳子。LED家具

公司名称 丁汉

价格 280.00/件

规格参数 品牌:NEW
材质:其他
可否定做:可以

公司地址 中国 广东 惠州市 沥林镇(新创新工艺制品厂)

联系电话 86 0752 3865559 13413061784

产品详情

品牌 NEW 材质 其他
可否定做 可以 型号 6732
贸易属性 内，外贸 脚架材质 无
扶手材质 无 框架材质 无
可否旋转 可以 内部填充物 轻体泡沫海绵
规格 800 面料 涤纶
适用场合 酒店 产品类别 其他

生产，供应吧台，吧椅

本公司是专业研究制造复合材料产品的工厂，公司致力于发展复合材料建材、家具家居，引领复合材料
建材行业。同时，公司的树脂、frp产品已达国际标准。其中园林系列、雕塑品及礼品、家私方面独具匠
心，能提供众多的设计方案、措施，与客户一道迎战困难。

本公司是专业研究制造led发光家具，led发光花盆，花瓶。led发光家居饰品等的公司，公司致力于发展、
家具家居，引领发光家居行业。同时，公司的发光饰品，发光地灯、家私方面独具匠心，能提供众多的
设计方案、措施，与客户一道迎战困难。电话;13413061784电邮：dh9215@163.com

we manufacture our own light tables or ...led table. a lighted table is great for parties

and events, night clubs, weddings, or wherever you want to light up the festivities with

something special for your guest. set the mood with color changing tables.



these light table are lit up with battery operated leds,leaving cables for the guest to

trip over.there color-changing leds are super bright and can continuously run for up to

24 hours .the leds come with a battery and a remote .there is an optional battery

charger available.

the illuminated table is made of thick white translucent . we also offer our led light

table in material but these are better used as pedestals for resting smaller objects on.

the battery operated led complete package consist of the led fixture, remote controller,

controller (data), 5 ft leader cable (connects controller to fixture), and a 12v（6v）

rechargeable battery - all shown below.
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